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متن پرسش

سلام علیکم: نظر جناب عالی در مورد سخنان زیر که آقای وحید جلیلی فرمودند و مربوط به یک نوع

غرب زدگی منتها از نوع متفاوتش است، چیست؟ «کار ژورنالیست فقط این نیست که حرف بزند و

بگوید من رسالتم را انجام دادم، بلکه باید پیگیر سوژهاش باشد تا سوژه محقق و تبدیل به خبر شود.

نیروهای فرهنگی ما در شناخت اولویتها دچار مشکل شدهاند و از ظرفیت فرهنگی خودمان غافل

ماندهاند. امروز مشکل ما این شده است که همه میخواهیم آسیبشناسی کنیم، ولی پای کار که

میرسد هیچ کس حاضر نیست کوچکترین قدمی بردارد. امروز نیروی فرهنگی ما در فلان روستا، تمام

فرقههای شیطان پرستی را حفظ است، اما شهدای روستایشان را نمیشناسد. اولویتها را اشتباه

گرفتهایم. اگر شما پیرو رهبری هستید و رهبری اولویتها را مشخص میکند، رهبری کجا فرمودهاند

دنبال شیطان پرستی باشید؟ همین رهبری با آن همه مشغله چقدر مطالعه دارند و چقدر کتاب

میخوانند، حالا از نیروی فرهنگی ما بپرسید سالی چند عنوان کتاب میخواند؟ ما دچار غرب زدگی

حزب اللهی شدهایم؛ غرب زده حزب اللهی هم رو به غرب ایستاده است؛ فقط تفاوتش در این است که

به جای تحسین کردن، به غرب فحش میدهد و نقطه اشتراکشان در این است که از ظرفیتهای

فرهنگی خودمان روبرگرداندهاند. حل مشکل فرهنگی کشور، مسئلهای زمان بر نیست بلکه نیاز به

تحولی کیفی داریم. عرصههای فراوانی برای تولید محتوا داریم و نیاز به یک نهضت فراگیر تولید محتوا

داریم. تا زمانی که فعالان فرهنگی ما به این ظرفیتها نگاه نداشته باشند و متوجه استطاعت فرهنگی

خودمان نباشند، هیچ اتفاقی نخواهد افتاد.»

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این حرف بسیار ارزشمندی است. حقیقتاً ما هنوز در عالَم انقلاب اسلامی

زندگی نمیکنیم و حساسیتهایی که باید در راستای تحقق اهداف انقلاب اسلامی داشته باشیم را

برجسته نکردهایم. هنوز باورهایی مطابق فرهنگ حضرت امام«رضوانااللهتعالیعلیه» در جامعهی خود

پدید نیاوردهایم. هنوز جایگاه قدسی انقلاب اسلامی را نمیشناسیم. هنوز به تمدن اسلامی فکر

نکردهایم. همینطور که آن عزیز میفرماید: «عرصههای فراوانی برای تولید محتوا داریم». بنده روش

«معرفت نفس» را اساسی میدانم. موفق باشید


